
وز گذشـــته میزبان معاونان  ســـالن شـــهید رئیســـی دانشـــگاه تهران ر

آســـتانه  کـــه در  کشـــور بـــود  یی دانشـــگاه های سراســـر  دانشـــجو
ســـال تحصیلـــی جدیـــد بـــرای هماهنگی هرچه بیشـــتر اســـتقبال از 
دانشـــجویان گردهـــم آمـــده بودنـــد. مصطفی رســـتمی  رئیـــس نهاد 
نمایندگـــی مقام معظم رهبـــری در دانشـــگاه ها، ســـعید حبیبا معاون 

یر و رئیس ســـازمان امور دانشجویان و ســـید محمد مقیمی رئیس  وز
دانشـــگاه تهران ســـخنرانان افتتاحیه این نشســـت بودند. در ادامه 
یـــن نکات مطرح شـــده در افتتاحیه این نشســـت  ی بـــر مهم تر مـــرور

خواهیم داشت. 

   پرونده های انضباطی پیش از آغاز سال جدید 
تعیین تکلیف شوند

سعید حبیبا، رئیس سازمان امور دانشجویان از ابتدای این نشست از معاونان 
خواســـت تا برای رســـیدگی به شـــکایت های دانشـــجویان تعلیقی و اخراجی 
تمهیـــدات لازم را بیندیشـــند. او گفـــت: »دانشـــجویان ممکـــن اســـت دچـــار 
خطا شـــوند اما ما باید با ســـعه صدر درخصوص آنها عمل کنیم. درحقیقت 
دانشـــجویان نســـلی متفاوت با نســـل های ما هســـتند و باید آنها را درک کرد، 
یکرد جدید و کمک  پس خواهشمندم دانشگاه ها برای بررسی مجدد و با رو
، برای دانشـــجویانی که دارای آرای انضباطی  به ایجاد امید و وفاق در کشـــور
تعلیق و محرومیت از تحصیل هستند تا قبل از آغاز بازگشایی سال تحصیلی 
جدید ، کمیته های انضباطی تشکیل شود و  مشکل این دسته از دانشجویان را 
حل وفصل نمایند. سازمان دانشجویی و شورای مرکزی انضباطی دانشجویان 
در ســـازمان دانشـــجویی آماده هر گونه کمک و حمایت و مســـاعدت در این 

زمینه است.«

   سالانه بیش از ۸ هزار میلیارد 
خرج تغذیه می شود

موضوع غذای دانشجویان هم یکی دیگر از مسائل حائز اهمیت مطرح شده 
به شـــمار می رفت. رئیس ســـازمان امور دانشجویان در این زمینه گفت: »هزار 
یع  میلیارد تومان برای تغذیه و هزار میلیارد تومان هم برای تعمیر و تجهیز توز
شـــده و در اختیـــار دانشـــگاه ها قرار گرفته اســـت. لطفا بودجـــه تغذیه را برای 
همین تغذیه صرف کنید. ســـامانه ای هم درخصوص دانشـــجویان خارجی 
در سازمان ایجاد شده است. دانشگاه ها در این زمینه ورود کنند. تعمیرات 
جزئی خوابگاه ها انجام شود.« او ادامه داد: »خوابگاه ها از مباحثی است که 
دانشگاه ها درباره آن دغدغه دارند. خوابگاه خودگردان جدی تر گرفته شود تا 
، مدل سی، سی، چهل و مدل۵۰،  مشکلات حل شود. در بحث تعمیر و تجهیز
، مدیرکل دفتر طرح و برنامه ســـازمان امور  ۵۰ اجرا شـــود.« حســـین امامعلی پور
دانشجویان هم در همین زمینه گفت: »سالانه بیش از ۸ هزار میلیارد در حوزه 
ینـــه می شـــود اما هنوز چالش هایی وجود دارد و دولت، دانشـــگاه و  تغذیـــه هز
دانشجو ناراضی هستند. بنابراین باید در این خصوص اندیشید.« امامعلی پور 
با بیان اینکه ۲۰ درصد بودجه آموزش عالی صرف تغذیه می شود که می شود که 
آن را کاهش داد، افزود: »دانشگاه ها بیشتر مشغول خوابگاه و تغذیه هستند تا 
آموزش و پژوهش؛ درحالی که موضوع آموزش و پژوهش بسیار اهمیت دارد.« 

او گفت سهم دانشجو از تغذیه دانشجویی کمتر از ۱۰ درصد است؛ بنابراین 
بایـــد باقـــی را از منابـــع آمـــوزش عالی تامیـــن کنیم. امامعلی پور بـــا بیان اینکه 
بخشـــی از دانشـــگاه ها به سمت رستوران های مکمل حرکت کرده اند، اظهار 
کرد: »صندوق رفاه نیز یک آیین نامه درخصوص تغدیه تدوین کرده و چندین 
راه حـــل وجـــود دارد کـــه می تواند بحث تغذیـــه دانشـــجویان را مدیریت کند. 
هدفمنـــد شـــدن یارانه های تغذیه یکی دیگـــر از راه حل های موجود برای رفع 

یم.«  ی است به آن بپرداز چالش های تغذیه است که ضرور

   ضرورت هوشمند سازی خدمات رفاهی 
ی خدمات  حبیبـــا در ادامـــه صحبت هـــای خود از ضـــرورت هوشمندســـاز
رفاهی ارائه شده به دانشجویان هم گفت. او برای تشریح اهمیت این موضوع 
به خاطرات خود و زمانی که معاون دانشـــجویی دانشـــگاه تهران بوده اشـــاره 
ی رفاهی دانشـــجویان می تواند ما را کمک  کرد و گفت: »بحث هوشمند ســـاز
کند. بحث خوابگاه متاهلی از سفارش های مقام معظم رهبری است که باید 
توجه داشـــته باشـــید. تجربه بدی در دانشگاه تهران داشتیم؛ اینکه ۳۰ درصد 
خوابگاه هـــای مـــا برای کســـانی بود که ســـنوات غیر مجاز داشـــتند؛ برخی ۱۵ 
ترم اســـتفاده می کردند. لذا باید از پتانســـیل هیات امنا اســـتفاده شود، هزینه 
پلکانی برای این دانشـــجویان در نظر و تعهدات آغاز اســـکان در خوابگاه ها  

جدی گرفته شود.« 

   برای دانشجویان جدید الورود برنامه داشته باشید
مصطفی رستمی، رئیس نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها هم 
در نشست روز گذشته به اهمیت کار معاونان دانشجویی اشاره کرد و گفت: 
»فضای دانشگاه فضایی است که نقطه امید کشور است. خانواده ها فرزندان 
خود را به دانشـــگاه می ســـپارند. محیط دانشـــگاه متلاطم است. این  مراقبت 
دانشجویی در فضای غیررسمی در اختیار معاونت دانشجویی است. بنابراین 
معاونان دانشـــجویی فضای مناســـب تقویت دانشـــجوی باورمند، امیدوار و 
علاقه مند به میهن ایجاد کنند. وظیفه دانشـــگاه این اســـت که آســـیب ها را 

کم کرده و فرصت ها را بیشتر کند.« 
رستمی با اشاره به آغاز سال تحصیلی اضافه کرد: »بحث نشاط دانشجویی 
که  بسیار مهم است. برای دانشجویان جدید الورود برنامه داشته باشید؛ چرا
ی از آسیب های تحصیلی ناشی از بی اطلاعی دانشجویان از مقررات  بسیار

است.« 

   لزوم تمرکز برنامه ها در سامانه دانشجویان خارجی 
ی برنامه هفتم برای جذب  رئیـــس نهاد رهبری در دانشـــگاه ها به هدف گـــذار
۳۲۰ هـــزار دانشـــجو خارجـــی هم اشـــاره کرد. او از فاصله کنونـــی تا تحقق این 
هـــدف گفـــت و ادامه داد: »حضور دانشـــجویان غیر ایرانی در دانشـــگاه های 
، این افراد خارجی را به  ایـــران و فارغ التحصیلـــی آنها در فضای علمی کشـــور
ی اســـلامی در کشورهای خودشان تبدیل می کند. در برنامه  ســـفیران جمهور
توســـعه جذب ۳۲۰ هزار دانشـــجو خارجی دیده شـــده اســـت ما با این عدد 
یـــم. ولـــی نباید کیفیـــت را فدای کمیت کنیم. یکی از مشـــکلات  فاصلـــه دار
کندگی دســـتگاه های مرتبط با دانشـــجویان خارجی است که با سامانه  ما پرا
یم این موضوع به سرانجام برسد. رئیس  دانشجویان خارجی سازمان امیدوار
ســـازمان امور دانشـــجویان در این خصوص گفته ۸۰ درصد سامانه عملیاتی 
شـــده اســـت و ۶۰ درصد دانشگاه ها به این سامانه ورود کرده اند؛ دانشگاه ها 
هم باید نسبت به این موضوع توجه بیشتری داشته باشند و به آن ورود کنند.« 

   پیشنهاد رئیس دانشگاه تهران 
برای بازنگری آیین نامه انضباطی

ســـید محمد مقیمی، رئیس دانشـــگاه تهران که میزبان این نشست بود هم در 
ســـخنانی به اظهارات رئیس جمهور در ماه های اخیر اشـــاره کرد و از نامه ای 
برای بررسی مجدد پرونده  دانشجویان خاطی خبر داد که رسانه ها روز گذشته 
متـــن آن را منتشـــر کردنـــد. او گفـــت: »در دانشـــگاه تهران در حـــوزه انضباطی 
دانشـــجویی، نامـــه ای بـــه دکتـــر وجهی، معاون دانشـــجویی دانشـــگاه -پیرو  
- نوشتیم که ظرف یک هفته یک کمیته شکل گیرد  فرمایشات رئیس جمهور
و تمام پرونده های دانشـــجویی که ظرف ســـه سال گذشته مطرح بوده و برای 
موارد معدودی دانشـــجو احکام انضباطی صادر شـــده بررســـی شـــود. ضمن 
یم. ما همیشه دنبال یک ماده می گردیم که  اینکه ما دانشجوی اخراجی ندار
کمترین بار انضباطی برای دانشجو را داشته باشد. نگاه ما پدرانه بوده و این 
ایام نگاه ویژه تر داشـــتیم. ما حتی مواردی داشـــتیم که دانشـــجو به کمیته هم 
ی رفع می شد.« رئیس دانشگاه  فراخوانده نشود و با قول و وساطت مشکل و
تهران ادامه داد: »آیین نامه انضباطی از ماده ۲۴ تا ۵۷ موارد تخلف انضباطی 
اســـت. من به دکتر وجهی پیشـــنهاد دادم کمیته تجدیدنظری تشکیل شود، 
همه پرونده ها با نگاه پدرانه و رأفت اســـلامی بررســـی شـــود و تفسیر به نفع فرد 
متخلف باشد، تا جایی که ممکن است مساعدت کنیم و در تنبیهات هم 

پایین ترین تنبیه که در قانون بوده را اجرا کردیم.«

رئیس سازمان امور دانشجویان در گفت وگو با »فرهیختگان«:

سلامترواننودانشجویانپایشمیشود
رئیس هیات عالی جذب از ورود 10 هزار و 500 عضو 

هیات علمی به فضای آموزش عالی خبر داد

1300استادجدیدجذب
دانشگاهآزادشدند

محمدعلـــی کی نژاد، رئیـــس هیات عالی جذب اعضـــای هیات علمی روز 
گذشته میزبان خبرنگاران حوزه دانشگاه بود تا از آخرین اقدامات و فعالیت های 
این هیات گزارش دهد. او به فعالیت هزار و ۷۰۰ نفر در هیات اجرایی جذب 
هیات علمی در کشـــور اشـــاره کرد و ادامه داد: »بیش از ۱۵۰ هیات  اجرایی در 
وزارت علوم، وزارت بهداشت، دانشگاه آزاد و دانشگاه فرهنگیان فعال است.«
رئیس هیات عالی جذب به ارائه آماری از تعداد اساتید جذب شده حدفاصل 
سال های ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۳ پرداخت. او با اشاره به روند جمع بندی نیازهای جذب 
براساس آمایش و اعلام فراخوان ها در دو بازه زمانی آبان و اردیبهشت ماه هر سال 
گفت: »از ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۳، درمجموع ۱۰ هزار و ۵۸۴ نفر جذب شده اند. این تعداد 
شامل ۴ هزار و ۸۱۰ نفر در وزارت علوم، ۴ هزار و ۳۹۶ نفر در وزارت بهداشت، 
یک هزار و ۳۵۳ نفر در دانشگاه آزاد و ۲ هزار و ۲۲۵ نفر از طریق بنیاد ملی نخبگان 
است.« آن گونه که کی نژاد در نشست خبری گفته ۱۳ درصد اساتید تازه نفس به 

بدنه دانشگاه آزاد تزریق شدند. 
او در ادامه از حضور ۱۶ هزار نفر در فراخوان های جذب اساتید ۳۰ ماه  اخیر خبر 
داد و در ادامه آماری هم از تعداد شـــکایت های واصله به هیات عالی جذب 
ارائه کرد. کی نژاد گفت: »تعداد ۴۵۸ پرونده شکایت از سوی متقاضیان جذب 
هیات علمی در شورای عالی جذب بررسی شد که شکایت ۳۷۵ نفر از آنها با 
ارائه اسناد و مدارک که درخواست ماده ۱۵ را داشته اند؛ قبول شد و برای تدریس 
پذیرفته شدند. این ۴۵۸ پرونده هم مربوط به افرادی است که در فراخوان جذب 
شرکت کردند و هم افرادی که متقاضی تبدیل وضعیت هستند.« رئیس هیات 
عالی جذب ادامه داد: »از بین این ۸۳ نفر ۲۶ نفر ضعف علمی داشتند یا بعضی 
افراد در تبدیل وضعیت دچار مشکل شده اند. اعضای هیات علمی ۵ سال 
پیمانی هستند و اگر نتوانند ارتقای مرتبه داشته باشند دچار مشکل می شوند.« 
کی نژاد خاطرنشان کرد: » ۱۵ نفر نیز در مرحله استعلام از مراجع اطلاعات، حراست 
و تحقیقات هستند و درمجموع استعلام ۵ نفر منفی شده است. ۱۵ نفر از این 
افراد در صلاحیت عمومی امتیاز نیاوردند.« کی نژاد با بیان اینکه ۱۹ نفر از افراد 
به دلیل فقدان شرایط یا عدم تطابق در زمان فراخوان پرونده شان تایید نشده، 
گفت: »برای مثال فرد از رســـاله دکتری خود دفاع کرده ولی هنوز مدرک دکتری 
نگرفته است یا اینکه برخی مدرک غیر حضوری دارند و ما آنها را در دانشگاه های 
حضوری نمی پذیریم. برخی نیز به دلیل ممنوعیت تبدیل کارمند به هیات علمی 
تایید نشدند و ۲ نفر هم کبر سن داشتند. برخی هم به دیوان عدالت شکایت 
کردند و بعضا رأی مثبت داده و بررسی شده که البته اگر علمی و پژوهشی باشد، 
دیوان حق ورود ندارد.« کی نژاد در پاسخ به سوال »فرهیختگان« درخصوص عدم 
تامین اعتبار ۵۰۰ نفر از افراد تاییدشده در فراخوان های جذب اساتید وزارت علوم 
گفت: »دانشگاه هر سال در نگارش بودجه، مثلا ۱۰ درصد برای جذب در بودجه 
در نظر می گیرد. در این بین یکی دو اتفاق افتاد، یکی بحث نخبگان بود، بنیاد 
نخبگان سهمیه گرفت و گفت بودجه اش را هم خودم می دهم. این شد بلای 
جان! دانشگاه وقتی استاد می گیرد بلافاصله می گوید اعتبار او را بدهید، اما آنها 
می گویند از سازمان برنامه بگیرید. یا مثلا در برنامه ۵ ساله گفته شده نسبت استاد 
به دانشجو یک به ۱۲ باشد. سازمان امور استخدامی می گوید طرح خدمتی که 
وزارت بهداشت دارد با توجه به اینکه سر کلاس حاضر می شوند باید جزء آمار 
اساتید منظور شوند. بنابراین ردیف آنها را کم می کند.« او در ادامه افزود: »در رابطه با 
وزارت علوم نه در این دولت، بلکه در یکی دو دولت قبلی، اختلافی وجود داشت 
که پس از چند جلسه به من گفتند ما ۶ هزار ردیف داریم که وزیر گذاشته در کشو 
و به هر کس که می خواهد می دهد! الان وزیر عوض شده و آن گم شده است! آخر 
. ب« بگذارید  سر هم موضوع را این گونه حل کردیم که شما ردیف بدهید، کنار »ر
تا به آن استناد کنند. استنباط من این است که برخی وزارتخانه ها راه بنداز جا 

، بعد حالا ببینیم چه می شود!« بنداز پیش می روند! بگیر
رئیس هیات عالی جذب اعضای هیات علمی شورای عالی انقلاب فرهنگی 
درخصـــوص مدت زمان بررســـی پرونده هـــا نیز به »فرهیختگان« پاســـخ داد: 
»وضعیت دانشگاه های مختلف متفاوت است. تعداد شرکت کنندگان در 
این فرآیند تاثیرگذار است. تقویم ما یک نیمسال است اما تعدادی بیش از ۱۰ 
ماه آن را تمام می کنند. پرونده یک ماندگاری در دانشگاه و یک ماندگاری در 
وزارتخانه دارد. طبق تقویم ما، دانشگاه باید در سه ماه و هیات نظارت مرکزی 
هـــم ۴۵ روزه فرآینـــد خود را تکمیل کنند. در حال حاضر هر هفته وزارت علوم 
اشـــکالات پرونده را به دانشـــگاه ها اعلام می  کند. یکی از مسائل هم پاسخ به 
استعلامات بود که بیش از دو سال است اگر در فرصت یک ماهه به آن پاسخ 

داده نشود، مثبت تلقی می شود.« 

رئیس سازمان امور دانشجویان در گفت وگو با »فرهیختگان«:
برنامه ریزی کاهش آسیب های اجتماعی با کمک ورزش

ســـعید حبیبا، معاون وزیر علوم و رئیس ســـازمان امور دانشـــجویان 
در حاشـــیه نشســـت معاونان دانشجویی دانشگاه های سراسر کشور 
درخصـــوص وضعیـــت بررســـی آســـیب های اجتماعـــی در فضـــای 
دانشگاه ها گفت: »همه آسیب های اجتماعی مربوط به دانشگاه ها 
کـــه پیش زمینه هایـــی دارنـــد، یعنـــی معمـــولا چنیـــن  نمی شـــود؛ چرا
آســـیب هایی در خانواده ها و در دوران دبســـتان و دبیرســـتان شـــکل 
می گیـــرد امـــا شـــاید به دلیل اینکه دانشـــگاه ها فضای بازتـــری دارند، 
کید بر اینکه  عمدتا این آسیب ها را مشهودتر شاهد هستیم.« او با تا
آســـیب های اجتماعـــی در هر محیطی می توانـــد اتفاق بیفتد، ادامه 
کیداتی که در این نشســـت هم داشـــتیم آن اســـت که  داد: »یکی از تا
پایش ســـلامت روان دانشـــجویان به ویـــژه برای نودانشـــجویان درآغاز 
سال تحصیلی حتما دنبال شود. نکته مهم این است که سال های 
سال روی سوالات مربوط به پرسشنامه ها کار شده و می تواند جلوی 
آسیب های جدی که به دانشجویان وارد شده و بعضا مممکن است 
مدیریت دانشـــکده ها و دانشـــگاه ها را هم به خود درگیر کند بگیرد.« 
رئیس سازمان امور دانشجویان تصریح کرد: »همه ما باید تلاش کنیم 
تا یک فضای شاد و شاداب را برای دانشجویان ایجاد کنیم که یکی از 

راهکارها نیز برگزاری المپیاد ورزشی فناورانه است که می تواند بسیار 
راهگشـــا باشـــد؛ چراکه امروز نســـل زد ما به صورت مســـتمر با وسایل 
الکترونیکی سر و کار دارد، از این رو بعضا دانشجو می تواند حتی در 
خوابگاه یک برنامه  را متناسب با این المپیاد تهیه کرده و در مسابقات 
دانشگاهی مربوطه شرکت کند. البته مسابقات استانی این حوزه را 
یم و تلاش می کنیم تا امســـال مســـابقات کشـــوری این حوزه را  هم دار
هم داشـــته باشـــیم.« حبیبا با بیان اینکه ورزش های همگانی و توجه 
یم با این  به ســـلامت جســـم را هم پیش بینی کرده ایم، گفت: »امیدوار
تدابیر بتوانیم آسیب های اجتماعی که می تواند به دانشگاه ها منتقل 
شود را کاهش دهیم.« او به وضعیت دانشجویی کشور با توجه به پایش 
صورت گرفتـــه در طرح ســـیمای زندگی۱۴۰۲ گفت: »این مســـاله تنها 
مختص کشور ما نیست و در تمام دنیا چنین شرایطی وجود دارد که 
مهم ترین دلایل این شرایط بحرانی نیز وجود بیماری کرونا است؛ چراکه 
همه گیری این بیماری زمینه ســـاز ایجاد بحران های روانی و روحی را 
در کل جوامع ایجاد کرده و ما نیز از این مهم مستثنی نیستیم.« رئیس 
یم با مدیریت  سازمان آموز دانشجویان در همین زمینه افزود: »امیدوار

و نزدیک شدن دانشجویان بتوانیم این آسیب ها را کاهش دهیم.«

 رئیس نهاد نمایندگی 
مقام معظم رهبری در دانشگاه ها:

 تقویت امید و ایجاد نشاط 
در دانشگاه ها در اولویت باشد

مصطفی رستمی، رئیس نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها 
در گفت وگو با »فرهیختگان« در حاشـــیه نشســـت معاونان دانشجویی 
دانشـــگاه های سراسر کشور گفت: »دانشگاه محیط بالنده و پرتراکم از 
انرژی های سرشار در جامعه است. از سوی دیگر بهترین نیروهای فکری 
و اندیشه ای و حل کننده مسائل و مشکلات در دانشگاه ها حضور دارند 
که شـــامل اعضای هیات علمی، پژوهشگران و دانشجویان می شوند.« 
او افزود: »باید باور به اینکه همه مســـائل حل شـــدنی اســـت و مشکلات 
بـــا همـــت و اراده دانشـــمندان و جوانان ما برطرف می شـــود، مدنظر قرار 
گرفته و دانشـــمندان و جوانان به آن توجه داشـــته باشـــند.«رئیس نهاد 
یسته  نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها تصریح کرد: »تجربه ز
دانشگاه های ما به ویژه بعد از انقلاب اسلامی نشان داده که ملت ما از 
تجاوز خارجی، فتنه ها و اختلاف افکنی ها و تحریم ها عبور کرده و افق 
بلندی در پیش دارد؛ از این رو باید با این باور این مساله امید و ایجاد 
نشاط در دانشگاه ها را مدنظر قرار داد.« رستمی خاطرنشان کرد: »شادابی 
و توجـــه بـــه ظرفیت های خوب و اســـتفاده از فرصت دوره دانشـــجویی 
وظیفه همه ماست که باید مدنظر گرفته و در دانشگاه ها دنبال شود.« 
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زهرا رمضانی
خبرنگار گروه دانشگاه 

آگهی مزایده عمومی
 دانشـــگاه آزاد اســـامی واحـــد اراک در نظـــر دارد مزایـــده فـــروش مرحله دوم 

ک ثبتی ۲۸۲۵، قطعه ۷۷۲ با مســـاحت عرصه  ســـاختمان مســـکونی با پلا

۲۰۰ مترمربع و اعیانی حدوداً ۲۴۰ مترمربع در ۲ طبقه )زیرزمین و همکف( 

واقع در کوی قدس خیابان بوعلی سینا انصاف ۴ را از طریق مزایده عمومی 

به فروش رساند، لذا از کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی واجد صلاحیت 

دعوت می شود تا ضمن اعلام آمادگی مدارک موردنیاز را حداکثر تا مدت 

گهی به نشانی دستگاه مزایده گذار تحویل نمایند. ۱۰ روز پس از نشر آ

 مبلغ خرید اسناد: ۲/۰۰۰/۰۰۰ ریال واریز به حساب شماره ۰۱۰۵۷۴۷۷۶۴۰۰۳ 

نزد بانک ملی حساب دانشگاه آزاد اسلامی واحد اراک

محل دریافت اسناد و اطلاعات مزایده: بلوار امام خمینی )ره( – شهرک 

دانشگاهی امیرکبیر– دانشگاه آزاد اسلامی اراک – اداره تدارکات دانشگاه

 مهلت فروش و تحویل اسناد: از تاریخ ۱۴۰۳/۰۶/۲۶ لغایت به مدت ۱۰

جهت کســـب اطلاعات بیشتر می توانید با شـــماره تلفن ۰۸۶۳۳۴۱۲۱۴۶ 

رئیـــس اداره تـــدارکات تمـــاس حاصـــل فرماییـــد. دانشـــگاه در رد یـــا قبول 

گهی بر عهده برنده  پیشـــنهادها دارای اختیار تام می باشـــد و هزینه درج آ

مزایده می باشد.

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسامی اراک

مدرک دانشنامه: مریم تنها فرزند: ایرج دارای شناسنامه به شماره: ۷صادره: 
ی صادره از دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه  ساوه رشته: کارشناسی پرستار
مفقود گردیده و فاقد اعتبار است. از یابنده تقاضا می شود گواهینامه مذکور 
را به آدرس: اســـتان مرکزی- ســـاوه- کیلومتر ۴جاده نورعلیبیک- شـــهرک 
دانشگاهی خاتم الأنبیاء)ص( دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه به صندوق 

پستی ۳۹۱۸۷-۳۶۶ ارسال نماید.

آگهی مناقصه عمومی
1403-765

نوبت اول

نوبت اول: 1403/06/27
نوبت دوم: 1403/06/28

شـــهرداری منطقـــه ده شـــیراز در نظـــر دارد پـــروژه احـــداث باغ بانوان شـــهرک گویـــم را از 
طریـــق برگـــزاری مناقصه عمومی در ســـامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســـتاد( با 
شـــماره فراخوان ۲۰۰۳۰۹۶۶۸۸۰۰۰۵۷۹ به اشـــخاص واجد شـــرایط واگذار نماید. لذا از 
 WWW.Setadiran.ir کلیـــه متقاضیـــان دعوت به عمل می آید بـــا مراجعه بـــه آدرس 
نسبت به دریافت اسناد مناقصه و تحویل آن اقدام نمایند. در صورت عدم عضویت 
قبلی، ثبت نام در سامانه مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی صاحبان امضای 
مجاز از سوی متقاضیان جهت شرکت در مناقصه الزامی است. ضمنا در صورت نیاز 
به اطلاعات بیشتر شماره تلفن: ۰۷۱۳۶۵۰۱۰۱۰ داخلی ۱۳۳ آماده پاسخگویی می باشد.

- مبلغ برآورد: ۲۰۱.۷۵۹.۳۴۷.۵۱۲ ریال
- مدت قرارداد: ۸ ماه و ۱۰ روز

- شـــرایط شـــرکت کنندگان: ارائـــه رتبه بنـــدی و صلاحیـــت دارای اعتبار از ســـازمان 
برنامه وبودجه کشـــور حداقل پایه ۵ در رشـــته ابنیه و ارائه گواهینامه تایید صلاحیت 

ایمنی معتبر از اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی الزامی می باشد.
: شهرک گویم - محل انجام کار

- مبلغ ســـپرده شـــرکت در مناقصه ۱۰.۱۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال به صورت ضمانت نامه بانکی 
یا فیش واریزی نقدی به حســـاب ســـپرده ۱۰۰۸۰۵۵۰۴۷۴۲ کد مرجع ۱۰۱۱۲۰ بانک شهر 

بنام شهرداری شیراز
برندگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب 

ضبط خواهد شد.
در زمان انعقاد قرارداد ۵% مبلغ پیشنهادی به عنوان ضمانت حسن اجرای تعهدات 

به صورت ضمانت نامه بانکی یا فیش واریزی اخذ می گردد.
آخرین مهلت دریافت )توزیع( اسناد: متقاضیان می توانند حداکثر تا ساعت ۱۳:۰۰ 
روز چهارشنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۷/۰۴ از طریق مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

)ستاد( اسناد مناقصه را دریافت نمایند.

آخرین مهلت ارائه پیشنهادات و ثبت اسناد و مدارک در سامانه حداکثر تا ساعت 
۱۳:۰۰ روز یکشـــنبه مورخ ۱۴۰۳/۰۷/۱۵ می باشـــد. شـــرکت کنندگان می بایســـت تا قبل 
از برگزاری کمیســـیون معاملات ســـپرده شـــرکت در مناقصه را به صورت فیزیکی به 
، شـــهرک گلدشت حافظ، خیابان هاتف، ساختمان شهرداری منطقه  آدرس شـــیراز

۱۰ تحویل نمایند.
تاریخ و محل بازگشـــایی پاکات: روز سه شـــنبه ســـاعت ۱۳:۰۰ مورخ ۱۷/ ۱۴۰۳/۰۷ در 
محل چهارراه خلد برین شهرداری منطقه یک طبقه سوم سالن جلسات کمیسیون 

معاملات شهرداری شیراز می باشد.
مدت اعتبار پیشنهادها سه ماه می باشد.

تعدیل: تعدیل آحاد بها براساس بخشنامه شماره ۱۰۱/۱۷۳۰۷۳ تاریخ ۸۲/۹/۱۵ سازمان 
برنامه وبودجه پرداخت خواهد شد.

هیچ گونه وجهی بابت پیش پرداخت داده نخواهد شد.
گهی به عهده برنده مناقصه خواهد بود. بدیهی است هزینه آ

 شـــهرداری در رد یک یا تمام پیشـــنهادها مختار می باشـــد در این صورت ســـپرده ها 
مسترد می گردد.

شرکت در مناقصه و دادن پیشنهاد به منزله قبول شروط و تکالیف شهرداری موضوع 
ماده ۱۰ آیین نامه معاملات شهرداری می باشد.

سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج است.
 https://shaffaf.shiraz.ir گهـــی و اطلاعـــات مربـــوط بـــه مناقصـــه از طریـــق ســـایت آ

قابل مشاهده می باشد.
برنده مناقصه موظف به ثبت نام در سایت vendor.shiraz.ir و ارائه مدارک مثبته تا 

قبل از انعقاد قرارداد می باشند.
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: 

مرکز تماس: ۱۴۵۶ 
اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری شیراز
شماره شناسه 1787566

مدرسه عالی مهارتی 
رسانه ای فرهیختگان

Farhikhteghan_school

0910۸106535


